
Protokół Nr Xl/2011 
z wyjazdowej XI sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 23 września 2011 roku 
w Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Konopnickiej w Jedliczu 

rozpoczętej o godz. 12.00, a zakończonej o godz. 15.00. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 23 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Grzegorz Pelczar - Kierownik Sekcji Żywienia i Żywności w Powiatowym Inspektoracie 

Sanitarnym w Krośnie. 
7. Andrzej Chrzanowski - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Krośnie. 
8. Jolanta Nawrot - Główny Specjalista Wydziału Monitoringu w Wojewódzkim Inspektoracie 

Ochrony Środowiska w Rzeszowie Delegatura w Jaśle. 
9. Iwona Pytel - Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Jedliczu. 
1 O. Zofia Galik - Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa w Starostwie Powiatowym 

w Krośnie. 
11. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z X sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Powiatu poddał go 
pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem protokołu z X sesji. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek XI sesji oraz poprosił 
o wniesienie ewentualnych uwag. 

Starosta Krośnieński wystąpił z wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 
12 o podpunkt d) dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 
o dofinansowanie projektu w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych Etap II 
Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój. 

Ponadto poinformował, iż do porządku obrad sesji nie zostały wprowadzone dwa projekty uchwał, 
które zostały zaopiniowane przez komisje tj. projekt uchwały dot. przekazania środków 

finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej prowadzony przez 
Komendanta Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Rzeszowie oraz projekt uchwały dot. 
zmiany Uchwały budżetowej na 2011 roku /projekt Il/. 
Dodał także, iż projekt uchwały w sprawie przekazanie środków finansowych dla WFWPSP został 
wycofany na wniosek Komendanta PSP, tym samym został wycofany również projekt uchwały 
dot. zmiany Uchwały budżetowej /projekt Il/ - dot. rozstrzygnięcia finansowego dla WFWPSP. 
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Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad XI sesji z uwzględnieniem powyższej zmiany. 

Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad - informację o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego w powiecie krośnieńskim za okres od stycznia do grudnia 2010 roku - przedstawił 

Pan Grzegorz Pelczar - Kierownik Sekcji Żywienia i Żywności w Powiatowym Inspektoracie 
Sanitarnym w Krośnie. 
Poinformował, iż w -danym okresie sprawozdawczym nie zanotowano zachorowań na grypę 
AH 1N1. Nie odnotowano również ognisk zachorowań na wściekliznę. 
Jeśli chodzi o obowiązkowe szczepienia ochronne na wściekliznę - były one realizowane przez 
podstawowe placówki ochrony zdrowia. 
Ponadto zwrócił uwagę, iż Powiatowy Inspektor Sanitarny sprawuje nadzór nad użytecznością 
wody. Kontrolą objętych zostało 15 wodociągów lokalnych oraz 1 sieciowy - tj. Miasta Krosna. 
Z badań wynika, iż woda z wymienionych wodociągów jest jakościowo dobra i zdatna do picia, 
jedynie warunkowo został dopuszczony do użytkowania wodociąg w Faliszówce oraz Korczyna 
II. 
Poinformował, iż stan sanitarno - porządkowy w Powiecie nie budzi zastrzeżeń, a także zwrócił 
uwagę, iż polepszeniu uległy warunki sanitarne w placówkach oświatowo -wychowawczych. 
Nadmienił, iż do zadań Inspektoratu należy m.in. realizacja programów profilaktycznych 
w zakresie promocji zdrowia- poprzez organizowanie akcji, narad oraz szkoleń. 
Podkreślił również, iż Inspektorat realizuje swoje zadania przy współpracy z różnego rodzaju 
organizacjami oraz lokalnymi samorządami. Dodał, iż współpraca ta układa się bardzo dobrze. 
Na zakończenie stwierdził, że stan sanitarny w powiecie krośnieńskim jest stabilny. 

Następnie głos zabrał Pan Andrzej Chrzanowski - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Krośnie 
przedstawiając informację dot. bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie krośnieńskim za 
okres od stycznia 2010 roku do chwili obecnej. 
Poinformował, iż Powiatowy Inspektorat Weterynarii realizuje swoje zadania m.in. w zakresie 
zwalczania i monitorowania chorób zakaźnych zwierząt. Zwrócił uwagę, że w danym okresie 
sprawozdawczym zanotowano 1 przypadek wścieklizny u zwierząt, 1 przypadek „VHS" u pstrąga 
oraz 1 przypadek zgnilca amerykańskiego u pszczół. 
W zakresie nadzoru nad podmiotami produkującymi środki pochodzenia zwierzęcego -
zarejestrowanych zostało 140 podmiotów. Odnotowano 2 przypadki nielegalnej produkcji 
środków pochodzenia zwierzęcego. 
Ponadto podjął temat uboju zwierząt. Od 2013 roku ubój zwierząt będzie możliwy tylko w ubojni 
spełniającej odpowiednie standardy. Poinformował, iż najbliższa ubojnia znajduje się w Króliku 
Polskim, jednakże nie spełnia ona wymogów. 
Zaproponował, aby jednostki samorządu terytorialnego rozważyły możliwość utworzenia ubojni 
spełniającej wymogi zasady wzajemnej zgodności na swoim terenie. 
Stwierdził, iż większość gospodarstw może zostać zlikwidowana w zw. z brakiem możliwości 
dostosowania gospodarstw do obowiązujących standardów. 
Na zakończenie stwierdził, iż stan bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie krośnieńskim jest 
dobry. 

Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu podjął temat odsunięcia w czasie 
terminów wprowadzających wspomniane standardy. 

W dalszej części głos zabrał Pan Kazimierz Krężałek. Stwierdził, iż „spełnić wspomniane wymogi 
- to lepiej kupić gotowy produkt". 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - informację o stanie środowiska na obszarze powiatu 
krośnieńskiego - przedstawiła Pani Jolanta Nawrot - Główny Specjalista Wydziału Monitoringu 
w Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony Środowiska w Rzeszowie Delegatura w Jaśle /zał. Nr 2/. 

Pan Kazimierz Krężałek podjął temat emisji tlenków siarki i węgla. 
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Pani Jolanta Nawrot poinformowała, iż każdy z działających podmiotów może emitować tlenki do 
pewnego progu. Zadaniem Inspektoratu Ochrony Środowiska jest kontrola podmiotów w tym 
zakresie. 

Następnie Pan Andrzej Krężałek zapytał o ile powinien zmniejszyć się poziom em1sJ1 gazów 
w szczególności C02, w związku z nową dyrektywą Unii Europejskiej. 

Pani Jolanta Nawrot poinformowała, iż niestety Inspektorat nie posiada takich danych. 

Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński podjął temat zapachów wydzielanych m.in. z ubojni 
zwierząt oraz z oczyszczalni ścieków na terenie powiatu krośnieńskiego /problem zgłoszony przez 
mieszkańców/ oraz zapytał czy Inspektorat ma możliwość przeprowadzenia kontroli w tym 
zakresie. 

Pani Jolanta Nawrot zwróciła uwagę, iż Inspektorat Ochrony Środowiska me dysponuje 
narzędziem umożliwiającym badanie poziomu zapachu. 

W punkcie 7 porządku obrad - sprawozdanie z realizacji Powiatowego Planu Gospodarki 
Odpadami za lata 2009 - 2010 - przedstawiła Pani Zofia Galik- Naczelnik Wydziału Środowiska 
i Rolnictwa w Starostwie Powiatowym w Krośnie /zał. Nr 3/. 

Pan Marek Bliżycki podjął temat systemu selektywnej zbiórki odpadów w poszczególnych 
gminach na terenie powiatu krośnieńskiego. 

Pani Zofia Galik poinformowała, iż każda z gmm posiada opracowany system gospodarki 
odpadami. 

Przystępując do kolejnego punktu 8 porządku obrad - informacja o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu Krośnieńskiego, planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej i samodzielnych instytucji kultury oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej za I półrocze 2011 roku /zał. Nr 4/. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił uwagę, iż powyższą informację Radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję. Następnie poprosił o zgłaszanie uwag lub zapytań w przedmiotowym 
temacie. 

W związku z tym, iż nie było uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 

dziesięciominutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

W kolejnym punkcie 9 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński 
/zał. Nr 5/. 

Realizując następny punkt 1 O porządku obrad - w punkcie tym Pan Andrzej Krężałek przedstawił 
sprawozdanie z pracy Przewodniczącego Rady Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 6/. 

Punkt 11 porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym głos zabrał Pan Andrzej 
Dziugan, który zwrócił się z prośbą o usunięcie dziur powstałych na odcinku drogi powiatowej 
Odrzykoń - Turaszówka. 

Przystępując do realizacji 12 a) punktu porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2011 rok- projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
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Poinformowała, iż dochody bieżące uległy zwiększeniu o kwotę - 337.303 zł, a kwota 15.000 zł 
zostanie przemieszczona między źródłami dochodów. 

Dochody bieżące zostały zwiększone z następujących źródeł: 
• administrowania obiektami w Barwinku o kwotę - 50.000 zł, 
• wpływów z dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej -

9.000 zł, 
• wpływów z różnych dochodów w jednostkach o kwotę - 17.640 zł, 
• odsetek od środków na rachunkach bankowych o kwotę - 155.500 zł, 
• środków z tytułu refundacji wydatków poniesionych w 2010 roku na remont sali 308 -

27.830 zł, 
• dochodów z kar i grzywien o kwotę - 1.000 zł, 
• opłat za koncesje i licencje oraz zajęcia pasa drogowego o kwotę - 45.000 zł, 
• darowizn na rzecz placówki opiekuńczo - wychowawczej o kwotę - 1.200 zł, 
• dochodów na obsługę zadań PFRON (2,5 % od zrealizowanych zadań) o kwotę -

27.007 zł, 
• dochodów za udział w plebiscycie o kwotę - 1.220 zł. 

Dochody majątkowe uległy zwiększeniu i zmniejszeniu o kwotę - 147.805 zł, pozostając na nie 
. . . . 

zmiemonym poz10m1e. 
Zmniejszone zostały także dochody z tytułu refundacji wydatków na drogę Krosno - Kobylany -
Toki w ramach programu Polsko - Słowackiego, które zaplanowane były w kwocie - 800.000 zł, 
a które nie zostaną wykonane ze względu na zmniejszenie wydatków kwalifikowanych i różnice 
kursowe EURO. 

Zwiększone zostały dochody majątkowe z tytułu: 
- sprzedaży składników majątkowych PZD o kwotę - 17.500 zł, 
- zwrotu niewykorzystanej dotacji przez Powiat Strzyżowski na stabilizację osuwiska o kwotę 

- 69.950 zł, 
- sprzedaży mieszkań w Barwinku o kwotę - 28.060 zł, 
- refundacji wydatków za sale 308 w 201 O roku o kwotę - 30.195 zł. 

W planie wydatków zwiększeniu ulegają wydatki o kwotę - 322.303 zł z dochodów własnych: 
- dla PZD o kwotę 73.500 zł, 
- dla PCPR o kwotę - 5.000 zł na obsługę zadań PFRON, 
- dla Domu Dziecka w Długiem o kwotę - 1.200 zł z tytułu darowizny. 
- wydatki majątkowe: 
- dla ZS w Iwoniczu o kwotę - 7.900 zł na zakup szorowaczki do posadzek, PUP o kwotę -

13.500 zł, Starostwa Powiatowego na utrzymanie pomieszczeń w Barwinku o kwotę 

- 4.000 zł. 

Dotacje ogółem zostały zwiększone o kwotę - 341.991 zł, z tego z dochodów własnych o kwotę -
217.303 zł oraz przeniesień w ramach planu finansowego. 
W dziale 600 Transport - przeniesiono między wydatkami majątkowym kwotę - 461.116 zł na 
odbudowę dróg Niżna - Łąka - Bobrka, Jedlicze - Długie - Żarnowiec, oraz z zakupów 
inwestycyjnych w PZD na zadanie inwestycyjne pn. przebudowa placu składowego na Obwodzie 
Drogowo - Mostowym o kwotę - 34.116 zł. 
W rachunku dochodów własnych zwiększone zostały dochody z tytułu wpływu z usług Poradni 
Psychologiczno - Pedagogicznej w Miejscu Piastowym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr Xl/7112011 w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2011 rok /zał. Nr 7/. 

4 



W punkcie 12 b) porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu prac 
nad projektem uchwały budżetowej powiatu krośnieńskiego - projekt uchwały przedstawiła 
Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XI/72/2011 w sprawie trybu prac 
nad projektem uchwały budżetowej powiatu krośnieńskiego /zał. Nr 8/. 

Kolejny punkt 12 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym - projekt uchwały 
przedstawił Pan Jan Pelczar- Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował także, iż przedmiotowa uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Podkarpackiego. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XI/73/2011 w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym 
/zał. Nr 9/. 

Kolejny punkt 12 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 
wniosku o dofinansowanie projektu w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych Etap II Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój - projekt uchwały przedstawił Pan Jan 
Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż chodzi o wyrażenie zgody na złożenie w/w wniosku na dofinansowanie 
w 2012 roku zadania pn. „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1976 R Krosno - Rogi - Iwonicz, 
Nr 1975 R Miejsce Piastowe - Wrocanka wraz z budową chodnika". Planowana wartość zadania 
to kwota - 1 OOO OOO zł. 

Źródła finansowania zadania: 
- dofinansowanie z NPPDL- 30 % wartości zadania (kwota - 300 OOO zł), 
- udział własny powiatu - 70 % wartości zadania (kwota - 700 OOO zł) 
oraz dodał, że w budżecie na 2012 rok należy zabezpieczyć środki finansowe w kwocie -
700 OOO zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię. 
Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
również przedstawił pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XI/74/2011 w sprawie wyrażenia 
zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych Etap II Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój /zał. Nr 10/. 

W dalszej części obrad w punkcie 13 porządku obrad - głos zabrał Pan Jan Pelczar - Dyrektor -
Etatowy Członek Zarządu Powiatu przedstawiając projekt stanowiska Rady Powiatu 
Krośnieńskiego w sprawie lokalizacji targowiska w Krośnie. 
Poinformował o piśmie Pana Wiesława Lady - Dyrektora Biura Podkarpackiej Izby Rolniczej 
w Boguchwale z dnia 9 września 2011 roku, skierowanym do Pana Jana Juszczaka - Starosty 
Krośnieńskiego w sprawie możliwości uzyskania wsparcia finansowego na budowę lub 
modernizację targowisk w ramach działania „Mój Rynek" Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich 2007 - 2013, a także z prośbą o poruszenie tej kwestii podczas Konwentu Burmistrzów 
i Wójtów Powiatu Krośnieńskiego. W tym samym piśmie zwraca się z prośbę o poparcie 
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wszelkich inicjatyw samorządów lokalnych zmierzających do budowy nowych, reaktywacji 
starych czy modernizacji istniejących targowisk na terenie powiatu krośnieńskiego. 

Pan Edward Nowak dodał, iż apel ten powinien być wtórnym działaniem, w przypadku gdyby 
rozmowy nie przyniosły zamierzonych efektów. 

Z kolei Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu zwrócił uwagę, że 
przyjęcie przedmiotowego stanowiska jest stosowną procedurą. 

Pani Radna Joanna Frydrych podjęła temat lokalizacji targowiska. 

Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu zauważył, iż byłoby nietaktem 
gdyby to Powiat wskazywał miejsce pod lokalizację targowiska władzom Miasta Krosna. Dodał, 
iż tematem tym również powinni się zająć Wójtowie i Burmistrzowie z terenu Powiatu. 

Pan Kazimierz Krężałek stwierdził, że jest przeciwny przyjęciu stanowiska w formie w jakiej 
zostało ono przedstawione. Zaproponował także, aby władze powiatu krośnieńskiego rozważyły 
możliwość utworzenia targowiska na swoim terenie. 

Dyrektor zaznaczył, iż Podkarpacka Izba Rolnicza w Boguchwale zwróciła się do Starosty 
Krośnieńskiego z prośbą o podjęcie tej sprawy, w związku z tym takie stanowisko zostało 

przygotowane. 

Następnie głos zabrał Starosta Krośnieński. Poinformował, iż przedmiotowe stanowisko było 
podyktowane wieloma apelami rolników. Następnie zwrócił się do Radnych z prośbą o przyjęcie 
stanowiska, gdyż jest on wyważone i zwracające uwagę na problem. 

Pan Edward Nowak z kolei stwierdził, iż przed podjęciem stanowiska, należało by je 
przedyskutować. Stwierdził, że stosownym rozwiązaniem problemu wg niego, byłoby 
zorganizowanie wspólnego spotkania Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Wodnej Rady Powiatu Krośnieńskiego z odpowiednią komisją z terenu Miasta Krosna. 

W dalszej części Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu podkreślił, iż przyjęcie stanowiska 
w sprawie lokalizacji targowiska, jest krokiem do podjęcia rozmów z władzami Miasta Krosna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 
pozytywną opinię komisji w przedmiotowej kwestii. 

Radni /stosunkiem głosów: głosujących ogółem - 23 Radnych, za - 22 głosy, przeciw 
O głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się/ przyjęli stanowisko Rady Powiatu 
Krośnieńskiego w sprawie lokalizacji targowiska w Krośnie /zał. Nr 11/. 

Kolejny punkt 14 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - w punkcie tym głos 
zabrał Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu udzielając odpowiedzi na 
pytanie Radnego Andrzeja Dziugana w kwestii usunięcia dziur na odcinku Odrzykoń -
Turaszówka. Dyrektor Poinformował, że przedmiotowe zadanie zostanie zrealizowane w miarę 
możliwości finansowych. 

W punkcie 15 porządku obrad - wnioski i oświadczenia Radnych - w punkcie tym głos zabrali: 
1/ Pani Grażyna Skolarczyk, która nawiązała do sytuacji związanej z podjętym stanowiskiem 

w sprawie lokalizacji targowiska w Krośnie oraz zwróciła się z prośbą, aby w podobnych 
przypadkach, Radni zostali odpowiednio wcześniej poinformowani o pewnych faktach, tak aby 
mieli możliwość zapoznania się z sytuacją oraz ustosunkowania się do tematu, 

21 Pan Stanisław Kenar z kolei stwierdził, że jeśli projekt stanowiska został zaopiniowany przez 
właściwą komisję, uważa to za wystarczające. 
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego zapoznał Radnych ze skargą Państwa 
Wandy i Ryszarda Karpińskich, przekazaną przez Wojewodę Podkarpackiego pismem z dnia 
14 czerwca 2011 roku w sprawie skargi na działalność Wicestarosty i Starosty Krośnieńskiego 
/komplet dokumentów - zał. Nr 12/. 
Następnie zaproponował przekazanie powyższej skargi do rozpatrzenia Komisji Transportu, 
Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 23 Radnych, za - 22 głosy, przeciw 
O głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się/ głosowali za przekazaniem skargi do 
rozpatrzenia Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego słowa podziękowania skierował 
do Pani Iwony Pytel - Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Jedliczu, 
za możliwość zorganizowania wyjazdowej sesji właśnie w budynku szkoły. 

Głos zabrała Pani Iwona Pytel, która zaprosiła do zwiedzenia budynku szkoły, a w szczególności 
strzelnicy, na której po zakończeniu sesji odbyły się zawody strzeleckie z udziałem Radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15.00 zamknął obrady XI Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Proto~4,ałśJ(. 
Sylwi~~łnar"-.__ 
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